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Koninkrijksrelaties (IV) voor het jaar 2008

E VERSLAG VAN EEN SCHRIFTELIJK OVERLEG
Vastgesteld 10 juni 2008

De vaste commissie voor Nederlands-Antilliaanse en Arubaanse Zaken1

heeft in haar vergadering van 1 april 2008 gesproken over de brief van de
staatssecretaris van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties van
20 maart 2008 in antwoord op de door haar gestelde vragen met betrek-
king tot de door haar voorganger aan de Eerste Kamer toegezegde infor-
matie over (de resultaten) van de maatregelen die in gang zijn gezet naar
aanleiding van het rapport Nèt Loke Falta (31 200 IV, D).
De commissie heeft daarop de staatssecretaris op 8 april 2008 een brief
gestuurd.
De staatssecretaris heeft hierop bij brief van 30 mei 2008 gereageerd.
De commissie brengt bijgaand verslag uit van het gevoerde schriftelijk
overleg.

De griffier van de commissie,
Hester Menninga

1 Samenstelling:
Schuurman (CU), Werner (CDA), Van den Berg
(SGP), Meindertsma (PvdA), Tan (PvdA),
Meulenbelt (SP), Ten Hoeve (OSF), De Graaf
(VVD), (Linthorst (PvdA), (voorzitter), Biermans
(VVD), Noten (PvdA), Doek (CDA), Engels
(D66), Thissen (GL), Hendrikx (CDA), Van
Kappen (VVD), (vice-voorzitter), Schaap (VVD),
Hillen (CDA), Ten Horn (SP), Smaling (SP),
Koffeman (PvdD), Van Bijsterveld (CDA), Strik
(GL), Lagerwerf-Vergunst (CU), Vliegenthart
(SP) en Yildirim (Fractie-Yildirim).
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BRIEF AAN DE STAATSSECRETARIS VAN BINNENLANDSE ZAKEN
EN KONINKRIJKSRELATIES

Den Haag, 8 april 2008

In haar vergadering van dinsdag 1 april jl. heeft de vaste commissie voor
Nederlands-Antilliaanse en Arubaanse Zaken van de Eerste Kamer (NAAZ)
zich beraden over uw brief van 20 maart jl. in antwoord op de door haar
gestelde vragen met betrekking tot de door uw ambtsvoorganger aan de
Eerste Kamer toegezegde informatie over (de resultaten) van de maatre-
gelen die in gang zijn gezet naar aanleiding van het rapport Nèt Loke Falta
(31 200 IV, D). Naar aanleiding hiervan brengt de commissie graag het
volgende onder uw aandacht.

In uw brief d.d. 20 maart 2008 informeert u de Eerste Kamer dat ten
aanzien van het punt van de vitalisering van de Antilliaanse/Arubaanse
Gemeenschap de betrokkenheid van deze gemeenschap als randvoor-
waarde is gesteld bij de opzet en uitvoering van de Bestuurlijke Arrange-
menten. In dat kader is eind november 2006 het Team Ondersteuning
Participatie in Antillianengemeenten (TOPA) geïnstalleerd.

De commissie-NAAZ constateert dat tussen het moment van publicatie
van het rapport Nèt Loke Falta in december 2001 en de installatie van het
TOPA in november 2006 vijf jaar ligt. Hieruit concludeert de commissie dat
kostbare tijd verloren is gegaan en dat de facto sprake is van discontinuï-
teit in het beleid gericht op vitalisering van de Antilliaanse/Arubaanse
gemeenschap. Na een ogenschijnlijk veelbelovende start in 2001 komt het
de commissie voor dat pas in 2006 het beleid gericht op het versterken
van de betrokkenheid en medeverantwoordelijkheid van Antilliaanse/
Arubaanse gemeenschap een daadwerkelijk vervolg heeft gekregen. De
commissie betreurt dit zeer. Zij dringt erop aan dat de continuïteit van het
vitaliseringsbeleid in de toekomst blijvend wordt geborgd.

De commissie NAAZ verzoekt u haar in de toekomst periodiek te willen
informeren over nieuwe maatregelen en initiatieven op dit terrein,
alsmede over de bereikte resultaten.

De voorzitter van de vaste commissie voor Nederlands-Antilliaanse en
Arubaanse Zaken van de Eerste Kamer,
M. Y. Linthorst
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BRIEF VAN DE STAATSSECRETARIS VAN BINNENLANDSE ZAKEN
EN KONINKRIJKSRELATIES

Aan de Voorzitter van de Eerste Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 30 mei 2008

Naar aanleiding van mijn brief van 20 maart jl. inzake het rapport Nèt Loke
Falta verzoekt de commissie NAAZ om in de toekomst periodiek geïnfor-
meerd te worden over nieuwe maatregelen en initiatieven op het terrein
van de vitalisering van de Antilliaans/Arubaanse gemeenschap in het
kader van de Bestuurlijke Arrangementen, alsmede over de bereikte resul-
taten. Dit verzoek is mede ingegeven door het feit dat de commissie het
betreurt dat er ogenschijnlijk veel tijd verloren is gegaan tussen de publi-
catie van het rapport Nèt Loke Falta in december 2001 en de installatie van
TOPA in november 2006.

Ik wil voorop stellen dat ik grote waarde hecht aan de betrokkenheid en de
medeverantwoordelijkheid van de Antilliaanse/Arubaanse gemeenschap.
Bovendien stel ik de belangstelling van de commissie NAAZ voor dit
onderwerp zeer op prijs.

Aangezien de Bestuurlijke Arrangementen en de daarbij behorende
betrekkingen met de Antilliaanse/Arrangementen tot de portefeuille van
de minister voor Wonen, Wijken en Integratie behoren, heb ik haar
verzocht uw verzoek verder in behandeling te nemen.

Ik vertrouw erop u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben.

De staatssecretaris van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties,
A. Th. B. Bijleveld-Schouten
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